

From: Alexander.Bezzina@ontario.ca [<mailto:Alexander.Bezzina@ontario.ca>]

Sent: March 27, 2017 9:58 AM

To: Brent Kittmer <bkittmer@town.stmarys.on.ca>

Subject: Order of Ontario | L'Ordre de l'Ontario

**Ministry of Citizenship
and Immigration**

Deputy Minister

6th Floor, 400 University Avenue
Toronto ON M7A 2R9
Tel.: 416-325-6210
Fax: 416- 325-6196

**Ministère des Affaires
civiques
et de l'Immigration**



Sous-ministre

400, avenue University, 6e
étage
Toronto ON M7A 2R9
Tél. : 416 325-6210
Télec. : 416 325-6196

Dear Chief Administrative Officer,

This year marks the 30th anniversary of the Order of Ontario, the province's highest honour bestowed on individuals in recognition of extraordinary achievement in any field of endeavour.

Since its inception, more than 700 individuals from across the province have been invested into this society of merit by the Lieutenant Governor of Ontario, who is the Chancellor of the Order of Ontario.

As you know, 2017 also marks the 150th anniversary of the founding of Ontario and Canada. In many ways, Order of Ontario appointees reflect our province's remarkable achievements and progress over the years.

As Secretary-General of the Order of Ontario, I encourage you to celebrate and honour their exceptional contributions by:

- Identifying appointees from your community and recognizing them throughout the year;
- Profiling appointee achievements through municipal social media;
- Following the Ministry of Citizenship and Immigration's [Twitter](#) and [Facebook](#) accounts and sharing Order-related content;
- Inviting local appointees to participate in applicable community events; and,
- Nominating deserving individuals who reflect the successes and diversity of our province to

Madame, Monsieur,

La présente année marque le 30e anniversaire de l'Ordre de l'Ontario. Cette distinction la plus prestigieuse de la province est décernée afin de reconnaître des réalisations extraordinaires dans différents domaines d'activité.

Depuis la création de l'Ordre de l'Ontario, le lieutenant-gouverneur de l'Ontario, qui en est le chancelier, a accueilli plus de 700 personnes de l'ensemble de la province dans ce panthéon de l'excellence.

Comme vous le savez, 2017 correspond aussi au 150e anniversaire de la fondation de l'Ontario et du Canada. À bien des égards, les personnes nommées à l'Ordre de l'Ontario reflètent les progrès remarquables de notre province au fil des ans.

À titre de secrétaire général de l'Ordre de l'Ontario, je vous encourage à célébrer et à honorer des contributions exceptionnelles :

- en identifiant des récipiendaires dans votre collectivité et en leur rendant hommage tout au long de l'année;
- en faisant connaître les réalisations de récipiendaires par l'intermédiaire de vos chaînes de médias sociaux;
- en suivant les comptes [Twitter](#) et [Facebook](#) du ministère des Affaires civiques et de l'Immigration, et en partageant le contenu relatif à l'Ordre;

the Order of Ontario.

Please visit www.ontario.ca/orderofontario to learn more about the Order of Ontario and for a full list of appointees. This list is searchable by appointee name, year of appointment, city and category of achievement.

Should you wish to connect with Order of Ontario appointees, please contact the Ministry of Citizenship and Immigration's Ontario Honours and Awards Secretariat at OntarioHonoursandAwards@ontario.ca for assistance.

Please feel free to share this information, as appropriate.

Together, we will proudly celebrate thirty years of the Order of Ontario and its remarkable membership.

Sincerely,

Original signed by

Alexander Bezzina
Deputy Minister, Citizenship and Immigration
Secretary-General of the Order of Ontario

- en invitant des récipiendaires locaux à prendre part à des événements communautaires pertinents;
- en proposant la candidature de personnes méritantes qui reflètent la réussite et la diversité de notre province auprès de l'Ordre de l'Ontario.

Veillez consulter la page www.ontario.ca/orderofontario pour en savoir davantage sur l'Ordre de l'Ontario et voir la liste complète des récipiendaires. Vous pouvez interroger cette liste par nom, par année de nomination, par ville et par catégorie de réalisation.

Si vous souhaitez prendre contact avec des récipiendaires de l'Ordre de l'Ontario, veuillez communiquer avec le Secrétariat des distinctions et prix de l'Ontario du ministère des Affaires civiques et de l'Immigration à OntarioHonoursandAwards@ontario.ca pour obtenir de l'aide.

N'hésitez pas, au besoin, à communiquer l'information transmise dans cette lettre.

Ensemble, nous soulignerons avec fierté les 30 ans de l'Ordre de l'Ontario et en honorerons les membres remarquables.

Veillez agréer l'expression de mes sentiments les meilleurs.

Original signé par

Alexander Bezzina
Sous-ministre, Affaires civiques et Immigration
Secrétaire général de l'Ordre de l'Ontario

